
Agenda voor de algemene ledenvergadering 2023 

1. Opening 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

3. Goedkeuring verslagen 

a. Jaarverslag van de secretaris over 2022 (zie bijlage 1) 

b. Verslag van de 19e algemene ledenvergadering van 7 juni 2022 (zie bijlage 2) 

c. Verslag van de bijzondere ledenvergadering van 16 augustus 2022 (zie bijlage 3) 

d. Jaarverslag van de penningmeester over 2022 (zie bijlage 4) 

e. Financieel overzicht (zie bijlage 5) 

f. Balans (zie bijlage 5) 

g. Verslag activiteiten Sociale Commissie (zie bijlage 6) 

h. Verslag Evenementen Commissie (zie bijlage 7) 

i. Verslag Commissie Pensioenen en Financiële Zaken (zie bijlage 8) 

j. Verslag Webteam (zie bijlage 9) 

k. Verslag Kascontrolecommissie 

4. Decharge bestuur 

5. Verkiezing bestuursleden  

Jan Jaap Sarink en Harry Spruijt zijn aftredend en stellen zich herkiesbaar. 

Conform artikel 7 van de statuten kunnen er door de leden tegenkandidaten voorgesteld 
worden. Dit voor aanvang van de vergadering met overlegging van een bereidverklaring 
door de betreffende tegenkandidaat. 

6. Financiën 2023 

a. Voorstel om in 2023 geen eigen bijdrage aan de leden te vragen 

b. Begroting 2023 (zie bijlage 10) 

c. Benoeming Kascontrolecommissie 

7. Voortgang bestuursactiviteiten 

8. Aanpassing huishoudelijk reglement (zie bijlage 11) 

9. Rondvraag 

Sluiting 



Gouda, datum 

Uitnodiging Algemene Ledenvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De Goudse  

Beste, 

U bent van harte welkom op onze ledenvergadering die gehouden zal worden op dinsdag 2 mei 2023  
in het gebouw van De Goudse aan het Bouwmeesterplein te Gouda. 
De aanvang van de vergadering is om 13.30 uur in de zaal Flamingo (open 13.00 uur). 
Na de vergadering wordt er een lezing over de Wet langdurige zorg, door de heer Theo van Hamond 
(KBO-Brabant), gegeven. 
Vanaf 16.00 uur is er onder het genot van een drankje en een hapje gelegenheid tot napraten. 

Bijlagen 
Bijgaand treft u aan: 

- de agenda 
- de verslagen 
- de begroting 

Gepensioneerden die over 2022 geen toeslag(indexering) van De Goudse ontvangen hebben 
Als u tot de groep van pensioengerechtigden behoort die een uitkering ontvangt, die van voor 1993 
dateert, vragen wij uw aandacht voor het volgende. U hebt een uitkering zonder indexering. Jaarlijks 
vroegen wij (tot 2018 met succes) De Goudse een toeslag aan u te verlenen. De Goudse heeft echter 
besloten vanaf 2019 geen compensatie meer te verlenen. Wij willen u conform ons reglement een 
tegemoetkoming verlenen in de vorm van een waardebon. Indien u aanspraak op deze regeling wenst 
te maken, verzoeken wij u vriendelijk voor 15 april a.s. een e-mail of briefje naar het secretariaat te 
sturen. Let op: als u vorig jaar al een waardebon ontvangen heeft, hoeft u geen actie te nemen. U 
ontvangt automatisch weer een waardebon. 

Vragen staat vrij 
Op onze internetsite (zie voor de gegevens rechtsboven) vindt u allerlei informatie die voor u van 
belang kan zijn. Wij nodigen u graag uit hier eens een kijkje te nemen. Het kan zijn dat u specifieke 
vragen over een bepaald onderwerp heeft. In dat geval nodigen wij u van harte uit uw vragen aan het 
secretariaat te stellen. Het bestuur wordt door diverse commissies ondersteund en gezamenlijk helpen 
wij u graag op weg. 

Aanmelden bij secretariaat 
Wij stellen het om organisatorische redenen op prijs als u uw komst voor 15 april a.s. aan het 
secretariaat wil bevestigen, bij voorkeur door middel van een e-mail bericht. 

Aanmelden bij de receptie 
Wilt u zich voor aanvang van de vergadering melden bij de receptie? In verband met de beperkte 
parkeermogelijkheden adviseren wij u gebruik te maken van het openbaar vervoer of de 
parkeergelegenheden in de buurt. 

Met vriendelijke groet, 
Han van Leeuwen 

(Zwitserleven en De Goudse zijn van mening op grond van de Wet Bescherming Persoonsgegevens 
geen data uit te mogen wisselen met onze vereniging. Dit betekent dat wij u vragen veranderingen in 
uw situatie, bijvoorbeeld adreswijziging, overlijden e.d., ook bij ons secretariaat te melden).  



Bijlage 1 

Jaarverslag secretaris over 2022 

Het bestuur bestond in 2022 tot 7 juni uit Harry Spruijt (voorzitter), Han van Leeuwen (secretaris), Jan 
Jaap Sarink (penningmeester), Rien Molleman (voorzitter evenementencommissie) en Sonja Bok 
(voorzitter sociale commissie). Per 7 juni trad Rien Molleman af en volgde Wout Salet hem op. 

Het bestuur vergaderde viermaal fysiek op kantoor bij De Goudse. Ook werd er wederom met het 
management van De Goudse overlegd. Van het besprokene werden verslagen gemaakt en 
gepubliceerd op de website: (www.goudse.nl/algemeen/vgg-site). 

In begin van het jaar hadden we vanwege corona nog met beperkingen te maken, mede daardoor 
heeft het dagelijks bestuur diverse malen digitaal overlegd via Zoom. 

Gelukkig konden we in 2022 weer eens een aantal activiteiten voor de leden organiseren. Om te 
beginnen was er op 5 mei op kantoor van De Goudse een buffet met muzikale omlijsting van The 
Johnny Verger Band. Vele leden maakten gebruik van de mogelijkheid om elkaar na lange tijd weer te 
ontmoeten. Op 7 juni werd de algemene ledenvergadering gehouden, aansluitend was er een hapje 
en drankje voor de deelnemers. Op 1 september was er een uitje. Bussen brachten ons vanuit de 
opstapplaatsen Gouda en Reeuwijk naar het chocolade atelier van Noppen in Ridderkerk. In de loop 
van de dag bezochten we ook Leerdam en was er een buffet in Montfoort. 

Het bestuur heeft veel tijd gestoken in het aanpassen van de statuten, dit was mede noodzakelijk 
gezien de eisen die de wet bestuur en toezicht rechtspersonen (WBTR) aan een vereniging stelt. In 
een extra vergadering op 16 augustus zijn de aanwezige leden akkoord gegaan met de voorgestelde 
wijzigingen. Inmiddels zijn de stukken bij de notaris in Gouda gepasseerd en bij de Kamer van 
Koophandel gedeponeerd. Een andere verplichting waar het bestuur in 2022 aan voldaan heeft is het 
inschrijven van de bestuursleden in het zogenaamde UBO-register bij de Kamer van Koophandel. De 
Overheid hoopt hiermee een tool in handen te hebben om fraude en criminaliteit beter te kunnen 
bestrijden. 

Mede door verschil van inzicht inzake toepassing van de huidige privacywetgeving ontvangen wij niet 
altijd de gegevens over potentiële leden. Om de vereniging te promoten onder de huidige werkenden 
bij De Goudse is door het bestuur een notitie opgesteld die op het interne net van De Goudse is 
gepubliceerd. 

Binnen de VGG is het afgelopen jaar veel aandacht besteed aan het maken van een Glossy die als 
het goed is op het moment dat u dit verslag leest al bij u in huis ligt en tevens binnen De Goudse 
verspreid is. De twee “corona” jaren leerden ons dat zonder fysieke activiteiten er een gemis aan 
contact gevoeld werd. Met het aanbieden van de Glossy beoogden we deels in deze lacune te 
voorzien. Bovendien zal de Glossy bij De Goudse medewerkers dezelfde rol kunnen vervullen als 
eerdergenoemde interne notitie, promotie voor de VGG! 

In overleg met ons web-team is er door hen veel informatie op de site geschoond en zijn er diverse 
passages aangepast. 

Gezien hun inzet voor de vereniging hebben we in 2022 op passende wijze, met een lunch, afscheid 
genomen van zowel Huib den Uijl (was uitgesteld vanwege corona) als Rien Molleman.  

Ook in 2022 hebben onze vaste commissies maar ook individuele leden van onze vereniging ons 
weer fantastisch ondersteund. Denk aan de gehouden activiteiten, de aandacht voor lief en leed, het 
maken van de Glossy, het aanpassen van de statuten, informatie op de site, financiële aspecten en zo 
voort. Ook de medewerkers bij De Goudse stonden voor ons klaar. Het bestuur dankt iedereen voor 
de geboden hulp, zonder kunnen en willen wij niet. Voor meer informatie verwijs ik graag naar de 
verslagen van de commissies zelf. 

In het afgelopen verenigingsjaar is er van twaalf leden bekend geworden dat zij zijn overleden. Het 
bestuur en de sociale commissie hebben van onze deelneming betuigd. Mede vanwege de bij  De 
Goudse ingegane ‘regeling vervroegd uittreden’ hebben zich achttien nieuwe leden aangemeld. Per 
31 december 2022 waren er 260 leden ingeschreven, waarvan 51 zogenoemde slapers (wel bij De 
Goudse gewerkt en pensioen opgebouwd maar niet bij De Goudse gepensioneerd). 

Han van Leeuwen 

http://www.goudse.nl/algemeen/vgg-site


Bijlage 2 

Verslag van de 19e Algemene Jaarvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De 
Goudse op 7 juni 2022 op kantoor bij De Goudse. 

Aanwezig: 28 leden inclusief het bestuur. 

Opening 

Onze voorzitter Harry Spruijt opent de vergadering. Het is fijn dat na twee jaar van digitale 
vergaderingen we deze bijeenkomst weer fysiek kunnen houden. 

Mededelingen en ingekomen stukken 

Tien leden hebben een bericht van verhindering gestuurd. 

Goedkeuring verslagen 

De voorzitter leidt de vergadering door de volgende verslagen: 

a. Jaarverslag van de secretaris over 2021  

b. Verslag van de algemene 18e jaarvergadering van 9 december 2021  

c. Financieel overzicht  

d. Balans  

e. Verslag activiteiten Sociale Commissie  

f. Verslag Evenementen Commissie  

g. Verslag Commissie Pensioenen en Financiële Zaken  

h. Verslag Kascontrolecommissie 

Naar aanleiding van het financieel overzicht merkt de heer Hans van Dam op dat er voor de 
aansprakelijkheidsverzekering een forse premie wordt betaald. De dekking omvat echter ook 
bestuurdersaansprakelijkheid. Jan Jaap Sarink zal nagaan of er met behoud van kwaliteit een 
goedkoper alternatief mogelijk is. De heer Cor Belder vindt de kwaliteit van de dekking belangrijker 
dan de prijs. 

De penningmeester geeft aan dat bij het financieel overzicht onder uitgaven 2021 het kopje 
evenementencommissie vervangen moet worden door sociale commissie idem bij totaal. 

De heer Joop Beerman heeft langere tijd bij De Goudse gewerkt maar is er niet gepensioneerd. Hij 
wordt niet uitgenodigd voor het jaarlijkse uitje c.q. komt niet in aanmerking voor sociale activiteiten. Hij 
vraagt waarom dit zo is. De voorzitter en secretaris leggen uit dat onze vereniging op verzoek van De 
Goudse een aantal activiteiten van hen heeft overgenomen. De Goudse heeft aangegeven dat deze 
activiteiten alleen voor leden georganiseerd kunnen worden die bij De Goudse daadwerkelijk 
gepensioneerd of met een regeling vervroegd uitgetreden zijn.  

De heer Van Dam vraagt hoe het bestuur het overleg met De Goudse ervaart. Harry geeft aan dat we 
regelmatig overleg hebben met De Goudse en dat dit overwegend prima verloopt. Inhoudelijk 
verschillen we nogal op een aantal punten maar als bestuur blijven wij vasthoudend. 

Jan Jaap leest de verklaring voor die de kascontrolecommissie bestaande uit Hans Pijnacker en Frans 
van Gestel hebben opgesteld. Zij zijn van oordeel dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft van de 
grootte en samenstelling van het vermogen alsmede het resultaat over 2021.  

De vergadering keurt alle verslagen goed. 

Decharge bestuur 

Wordt met luid applaus gegeven. 



Verkiezing bestuur 

Rien Molleman neemt afscheid als bestuurslid. Ook stopt hij bij de evenementencommissie. Harry 
geeft een overzicht van de werkzaamheden die Rien voor de vereniging gedaan heeft. Hij bedankt 
Rien voor zijn inzet en creativiteit. Later in het jaar gaan we als bestuur nog een afscheid voor Rien 
organiseren.  

Het bestuur stelt Wout Salet voor als bestuurslid. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. De 
vergadering benoemt Wout tot bestuurslid. Harry feliciteert Wout en wenst hem veel succes bij het 
vervullen van zijn functie. 

Verkiezing lid evenementencommissie 

Er is nog geen kandidaat voor de opengevallen plek in de evenementencommissie. Spontaan meldt 
Peter Verkaaik zich aan. Het bestuur benoemt Peter en wenst ook hem succes. 

Financiën 2022 

Het bestuur stelt voor om in 2022 geen vrijwillige eigen bijdrage aan de leden te vragen. Cor Belder is 
van mening dat dit een verkeerd signaal is en stemt tegen. Hij meent dat de vereniging sterker staat 
wanneer de leden zelf bijdragen. Harry legt uit dat ons eigen vermogen meer dan genoeg is. De 
vergadering gaat akkoord met het voorstel van het bestuur. 

Jan Jaap geeft een toelichting op de begroting. Onder het kopje Evenementencommissie moet 
worden gelezen “muziek tijdens buffet”. De vergadering gaat akkoord met de begroting. 

Verkiezing kascontrolecommissie 

De heren Frans van Gestel (weer) en Ron Benne (was reserve) verklaren zich bereid zitting te nemen. 
Harry dankt hen hiervoor. Tevens bedankt hij Hans Pijnacker die twee jaar de controle mede 
verrichtte. Tijdens de vergadering heeft zich nog geen reservelid gemeld. Het bestuur roept 
kandidaten op zich te melden bij Jan Jaap Sarink. 

Voortgang bestuursactiviteiten 

Harry geeft aan dat het uitje op 1 september gehouden wordt en dat de uitnodigingen hiervoor 
verzonden gaan worden. Verder evalueren we het buffet en denken na over de toekomst hiervan. 
Sommige leden geven aan liever de muziek wat meer op de achtergrond te willen hebben. Het 
bestuur is verder nog met De Goudse in overleg om ons nog wat meer te gaan profileren bij de 
werkenden. Er is een notitie onderweg naar De Goudse voor publicatie op het interne net. Cor Belder 
doet de suggestie hierbij ook de site van de VGG te betrekken. De secretaris Han van Leeuwen geeft 
aan dat dit in de notitie is opgenomen. Verder gaan wij met De Goudse in discussie over 
vertegenwoordiging van het bestuur van de VGG aangaande overleg rond pensioenzaken. Verder zijn 
we met De Goudse in overleg over het maken van een eenmalige glossy. Harry legt uit dat dit nog 
heel wat voeten in de aarde heeft. 

Aanpassing statuten 

Han legt uit waarom de statuten aangepast moeten worden. Momenteel liggen de stukken bij de 
notaris. Over enige tijd ontvangen de leden een uitnodiging voor een buitengewone jaarvergadering. 
Bij deze uitnodiging zal een bijlage met uitleg gevoegd zijn. Als de dan aanwezige leden akkoord gaan 
met de wijzigingen, zullen deze doorgevoerd worden.  

Rondvraag 

Joop Beerman geeft aan ook lid te zijn bij een andere vereniging. In verband met het gedoe rond 
WBTR, UBO enz. wordt deze vereniging een vriendenclub om dit soort problemen te omzeilen. De 
vergadering ziet meer na- dan voordelen bij een dergelijke constructie. 

Hans van Dam dankt het bestuur voor hun inzet. 

Harry sluit de vergadering. Na afloop is er nog een geanimeerd samenzijn. 



Bijlage 3 

Verslag van de ledenvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De Goudse op 16 
augustus 2022 op kantoor van De Goudse. 

Aanwezig 19 leden inclusief het bestuur. Alle aanwezigen hebben de presentielijst ingevuld en 
ondertekend. Negen leden hebben een bericht van verhindering verstuurd.  

Opening 

De voorzitter de heer Spruijt opent de vergadering. Er staat één punt op de agenda. Het betreft 
instemming van de leden met de voorgestelde aanpassing van de statuten. 

Toelichting  

De secretaris, de heer Van Leeuwen geeft een nadere toelichting op de reden van de vergadering. 

Op 29 juli 2022 zijn alle leden per brief uitgenodigd tot het bijwonen van deze vergadering. Bij de 
stukken zat een overzicht van de voorgestelde wijzigingen. Tevens was een kopie bijgesloten van de 
letterlijke tekst van de gewijzigde statuten zoals deze voorgesteld worden. De stukken zijn opgemaakt 
door het door ons ingeschakelde notariskantoor Westerhuis in Gouda. De secretaris geeft aan dat 
deze stukken ook in de vergaderruimte ter beschikking liggen. Tevens is de volledige inhoud van de 
uitnodigingsbrief met bijlagen op de site van de VGG geplaatst. 

De hoofdreden voor de noodzakelijkheid van de wijziging van de statuten is het van kracht worden 
van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR). De secretaris geeft een overzicht van de 
belangrijkste punten uit deze wet.  

Daarnaast bleken onze statuten op een aantal andere punten verouderd. Een overzicht daarvan staat 
vermeld in de bijlage bij de brief van 29 juli en worden door de secretaris herhaald.  

Alvorens de aanpassingen naar het notariskantoor verstuurd zijn, hebben wij nog intern advies 
ingewonnen. De Goudse is ingelicht over het proces en heeft akkoord gegeven voor de te maken 
kosten. 

Het bestuur vraagt de vergadering of er nog vragen zijn over de aanpassing van de statuten. 

De heer Belder begrijpt dat de wet ook de nodige aandacht vraagt als er fouten door het bestuur 
gemaakt worden, voorziet onze aansprakelijkheidsverzekering hierin? Het bestuur antwoordt dat als 
er fouten op het civiele vlak gemaakt worden onze uitgebreide dekking voldoet. Strafrechtelijk is 
uiteraard een ander verhaal. 

De heer Belder vraagt of de wijziging van de statuten ook betekent dat het huishoudelijk regelement 
gewijzigd moet worden? Het bestuur antwoord dat dit het geval is en dat er een voorstel aan de leden 
komt dat in de eerstkomende jaarvergadering gepresenteerd zal worden. 

De heer Van Dam vraagt nu in de statuten komt te staan dat een eventueel batig saldo zal worden 
uitgekeerd aan een nader vast te stellen goed doel er sprake kan zijn van een ANBI (Algemeen Nut 
Beogende Instelling). Het bestuur antwoordt dat mede gezien onze omvang daar geen sprake van 
lijkt. 

Nadat alle vragen beantwoord zijn vraagt de voorzitter of de aanwezige leden akkoord zijn met 
aanpassing van de statuten zoals voorgesteld. Alle aanwezigen steken hun hand op en gaan akkoord. 

Het bestuur zal de nodige stappen zetten om tot daadwerkelijke ondertekening te komen en 
deponering van de stukken bij de Kamer van Koophandel.  

De voorzitter dankt de leden voor hun aanwezigheid. Buiten de vergaderzaal is er nog gelegenheid 
om onder het genot van een drankje bij te praten. 



Bijlage 4 

Jaarverslag van de penningmeester 

Van oudsher was u eraan gewend van de penningmeester uitsluitend de kille cijfers van de 
jaarafrekening voorgeschoteld te krijgen op de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering. 
Voor het eerst leest u hier ook een jaarverslag over het wel en wee van de financiële zaken van de 
VGG. 

In vele opzichten was 2022 een apart jaar. Dankzij corona hadden wij in 2021 geen afscheid kunnen 
nemen van Huib den Uijl, mijn voorganger als penningmeester. Gelukkig hebben wij dat in 2022 
kunnen inhalen. We hebben ook van Rien Molleman afscheid genomen. 

Dankzij de inwerkingtreding van de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen moesten onze statuten 
worden aangepast. Wij hebben van De Goudse de toezegging gekregen dat de notariskosten aan ons 
vergoed zouden worden en dat is gebeurd! Als gevolg hiervan moest ook het Huishoudelijk reglement 
worden aangepast. Dat gaf ons dat de kans om de tekst in z’n geheel te her-beoordelen en gelijktijdig 
te laten aanpassen, onder andere artikel 5 over onkosten en vergoedingen. 

Over de door ING aan ons in rekening gebrachte bankkosten valt nog wel één en ander op te merken. 
Per maart 2022 (factuur in april) werden ons plotseling kosten voor klantonderzoek in rekening 
gebracht van € 3,00 exclusief BTW en als donderslag bij heldere hemel kwam eind augustus de 
mededeling van ING dat de kosten voor klantonderzoek per 1 september 2022 zouden worden 
verhoogd naar € 7,50 exclusief BTW. Uit de pers is naar voren gekomen dat andere banken deze 
kosten ook aan de klanten doorbelasten. 

Van Centraal Beheer ontvingen wij weer een prolongatie van onze Bestuurders Aansprakelijkheid 
Verzekering. Centraal Beheer was zo vriendelijk ons ‘maar’ de helft van de CBS-index in rekening te 
brengen! 
In 2022 hebben wij ook weer een aantal leden, die een niet-geïndexeerde pensioenregeling van vóór 
1993 hebben, een cadeaubon gestuurd. Dit gebeurt vanwege het sinds 2019 achterwege blijven van 
een compensatie door De Goudse. Onder Bestuurskosten hebben wij het abonnement van Zoom 
vooralsnog gehandhaafd om eventueel digitaal te kunnen vergaderen, mocht de corona opnieuw de 
kop opsteken. 
Vanwege het achterwege blijven van een tweetal jaarlijkse uitjes, heeft het bestuur aan De Goudse 
voorgelegd dat het leuk zou zijn, wanneer wij de leden begin 2023 een zogenoemde glossy zouden 
sturen. De Goudse heeft zich daarmee verenigd en een wezenlijk bedrag ter beschikking gesteld. 
Bij het lezen van dit verslag heeft u het resultaat inmiddels kunnen aanschouwen. 

Sonja heeft zich als altijd weer enorm ingezet voor de zogenoemde ‘bloemetjesrekening’. Het 
overzicht wordt apart opgemaakt. 

Wout heeft met De Goudse een buffet georganiseerd. De kosten, die de band ons in rekening heeft 
gebracht, hebben wij betaald. Die komen in de eindafrekening op het conto van De Goudse. Vanwege 
hun enorm plezierige ondersteuning door vijf dames van De Goudse hebben wij hun een bloemenbon 
cadeau gedaan. 

Als ieder jaar hebben wij De Goudse verzocht het totaalbedrag van onze uitgaven aan ons te 
vergoeden. Na het stellen van enige steekproefvragen en de beantwoording door mij, hebben wij het 
bedrag op 4 augustus 2022 ontvangen. Waarvan akte! 

Tot slot: sinds 1 december 2022 krijgen wij weer rente over ons tegoed op de Zakelijke Oranje 
Spaarrekening. Die rente wordt uitgekeerd in de maand na de vaststelling ervan, dus die zien jullie 
volgend jaar in de afrekening. Maar het is te goed nieuws om nu niet te vertellen. 

De financiële afrekening over 2022 wordt apart van dit verslag opgemaakt. 



Bijlage 5 

Financieel overzicht betaalrekening ING 2022

Inkomsten 2022  

    

Vrijwillige bijdragen 17,00  

Bijdrage van De Goudse over 2020 4.234,00  

Vergoeding notariskosten door De Goudse 1.056,42  

Kasversterking 1.000,00  

  

Totaal inkomsten   6.307,42

Uitgaven 2022  

Bestuurskosten    

  

Vrijwilligersbijdrage bestuursleden 750,00  

Vrijwilligersbijdrage commissieleden 482,70  

Solidariteitsfonds 315,00  

PorH 32,64  

Bankkosten 175,58  

Reiskosten 321,30  

Afscheid oud-bestuursleden 599,00  

Aansprakelijkheidsverzekering 388,65  

Notariskosten 1.056,42  

Abonnement Zoom 169,28  

KasstorHng naar Oranje Spaarrekening 2.000,00  

  

Totaal bestuurskosten  6.290,57  

Sociale commissie    

  

Kasversterking naar bloemetjesrekening 2.500,00  

Verjaarscadeau 20,45  

Reiskosten voor uitvaart 31,35  

  

Totaal Sociale commissie  2.551,80  



Evenementencommissie    

  

Kosten van de band bij buffet 1.090,00  

Bloemenbonnen 150,00  

  

Totaal Evenementencommissie  1.240,00  

Glossy    

  

Lunchbijeenkomst 22-12-2022 52,05  

  

Totaal Glossy  52,05  

Totaal uitgaven   10.134,42

Saldo-overzicht betaalrekening 2022

    

Saldo 01-01-2022 4.340,21

Inkomsten 6.307,42  

Uitgaven 10.134,42  

Inkomsten minus uitgaven -3.827,00  

  

Saldo per 31-12-2022   513,21

  

Financieel overzicht Zakelijke Oranje spaarrekening 2022

  

Spaarsaldo per 01-01-2022 23.172,10  

Inleg 10-08-2022 van betaalrekening 2.000,00  

Opname 09-11-2022 (kasversterking) 1.000,00  

  

Eindsaldo per 31-12-2022   24.172,10



Balans per 31-12-2022

  

 credit debet  

  

Betaalrekening 513,21  

Zakelijke Oranje Spaarrekening 24.172,10  

Debiteuren 7.009,55  

Saldo Sociale Commissie 302,46  

  

Totaal 31.997,32  

Eigen vermogen  31.997,32  

Voor rekening van De Goudse

  

Bestuurskosten 3.234,15  

Sociale Commissie 2.552,40  

Evenementencommissie 1.240,00  

AF: vrijwillige bijdragen -17,00  

  

Totaal voor rekening van De Goudse  7.009,55  



Bijlage 6 

Jaarverslag over 2022 van de sociale commissie 

In 2022 hebben we 93 keer een bloemetje verstuurd, te weten: 

14 x bij het bereiken tgv van de 65e verjaardag 

12 x bij het bereiken van de 70e verjaardag 

27 x bij het bereiken van de 75e verjaardag 

7 x bij het bereiken van de 80e verjaardag 

2 x bij het bereiken van de 85e verjaardag 

3 x bij het bereiken van de 90e verjaardag en 

1 x bij het bereiken van de 95e verjaardag 

6 x t.g.v. het 50-jarige huwelijk 

7 x t.g.v. het 55-jarige huwelijk 

2 x t.g.v. het 60-jarige huwelijk en 

1 x t.g.v. het 65-jarige huwelijk 

7 x bij overlijden en 

4 x bij ziekte 



Bijlage 7 

Verslag activiteiten evenementencommissie 

Zoals in het vorige verslag al is aangegeven is in 2020 het reisje en in 2021 zowel het reisje als het 
alternatief het buffet niet doorgegaan in verband met Corona. 

In 2022 zijn de maatregelen afgezwakt en later helemaal vervallen. We zijn begonnen met het 
organiseren van het alternatief. Een ontvangst in het bedrijfsrestaurant met een hapje en een drankje 
om bij te praten en daarna een lopend buffet. Hierbij is de muzikale omlijsting geleverd door The 
Johnny Verger Band. 

Het bleek dat er veel animo was om weer eens bij te praten, want ongeveer 100 personen wilden er 
graag bij zijn. 

Gesterkt door dit succes is de organisatie van het reisje weer ter hand genomen. De reis bestond uit 
een bezoek aan het chocolade atelier, een boottocht over de Linge met lunch en een buffet in 
Montfoort. 

Dit keer was het aantal aanmeldingen (120 personen) zo groot dat niet iedereen meekon op de boot. 
Voor die groep is een bezoek aan de glasblazerij toegevoegd in plaats van de boottocht. Op basis van 
vrijwilligheid is de groep gesplitst in boottocht en glasblazerij. 

Ook het oorspronkelijke adres voor het avondeten bleek het aantal aanmeldingen niet aan te kunnen, 
waardoor ook hier een alternatief voor is bedacht van dezelfde eigenaren, zodat we wel met zijn allen 
bij het diner konden aanschuiven. 

In de jaarvergadering is Rien Molleman bedankt voor het vele werk van de afgelopen jaren en is Wout 
Salet verkozen als opvolger. Als back-up is Peter Verkaaik aangesteld. 



Bijlage 8 

Verslag Commissie Pensioenen en Financiële Zaken 

De commissie heeft zich afgelopen jaar uiteraard weer beziggehouden met het zoeken en publiceren 
van artikelen op onze site, waarvan wij vinden dat die van belang kunnen zijn voor onze leden. 

Daarnaast heeft het dagelijks bestuur ons gevraagd om te kijken naar mogelijkheden om de 
ledenvergadering uit te breiden met een spreker (m/v/o) over een onderwerp dat ook van belang kan 
zijn voor de gepensioneerden. Wij denken voor de komende ledenvergadering voor het eerst een 
dergelijk onderwerp te kunnen laten toelichten. 

Een belangrijk onderwerp was en zal het ook voor dit jaar zijn: het nieuwe pensioenstelsel. Natuurlijk 
heeft dit betrekking op nog werkenden, maar de precieze gevolgen voor gepensioneerden zijn nog 
onduidelijk. Dit zal waarschijnlijk alleen gevolgen kunnen hebben voor gepensioneerden die hun 
pensioen via pensioenfondsen ontvangen. Maar zoals bekend zijn wij er voor alle leden, dus ook 
leden die wellicht door een of meerdere carrière-switchen uit diverse pensioenpotjes pensioen 
ontvangen. En zouden zij vragen hebben, moeten wij ook die kunnen beantwoorden. 

Maar het belangrijkste onderwerp is wel het hoorrecht dat een vereniging die gepensioneerden 
vertegenwoordigt heeft richting pensioenuitvoerder. Vraag die wij nu met Goudse en Zwitserleven 
uitzoeken is op welk moment dat is. Daar verschillen Goudse en Zwitserleven enerzijds en de VGG 
anderzijds van mening over. Wij hebben advies gevraagd aan één van onze leden en gaan daarna 
weer aan tafel met de betrokken partijen. 



Bijlage 9 

Jaarverslag Webteam over 2022   

Het Webteam bestaat uit Hans Verkaik en Guus van Alphen. Hans heeft te kennen gegeven zijn 
betrokkenheid per eind 2022 te beëindigen. Er is dus een vacature.  

In 2022 zijn er ruim 40 nieuwsberichten op de website geplaatst. De teksten voor die berichten zijn 
over het algemeen aangeleverd door leden van het Bestuur. Ze zijn door het Webteam in een 
geformaliseerde vorm gestuurd naar de webmasters van De Goudse, Waldo Lamme en Rob de Jong. 

Het maandelijkse bericht over de kroonjaren wordt door Sonja Bok van de Sociale Commissie 
rechtstreeks aangeleverd bij de webmasters van De Goudse. 

Eind 2022 zijn er op aangeven van leden van het bestuur diverse passages op de website aangepast. 

Het Webteam heeft in 2022 het bestuur voorgesteld alle nieuwsberichten van voor 2022 van de 
website te verwijderen, dit voorstel is geaccordeerd en uitgevoerd. 

Het Webteam heeft geen toegang tot de content van de VGG op de website van De Goudse. Alle 
werkzaamheden zoals plaatsen van nieuws en documenten, aanpassen van teksten en het fysiek 
verwijderen van nieuws of documenten worden door het Webteam  voorgelegd aan de webmasters 
van De Goudse. Zij voeren die voorstellen vrijwel altijd dezelfde dag uit. 

Om continuïteit in het beheer van de website te ondersteunen is een beknopte handleiding ontwikkeld. 
De handleiding is bedoeld voor het plaatsen van de meest voorkomende berichten en documenten in 
het Nieuwsoverzicht en het Downloadcentrum. In de handleiding staan ruim 20 frames voor de diverse 
geformaliseerde berichten naar de webmasters van De Goudse. 

In 2022 is de website 10.873 bezocht. De meest geraadpleegde pagina’s waren: 

1. Startpagina 3.793 (logisch, die geeft toegang tot de andere pagina’s),  
2. Nieuws en Links (1.474x),  
3. Pensioenen (531x),  
4. Over de VGG (523x),  
5. Activiteiten (492x),  
6. Kroonjaren (415x) en  
7. Downloadcentrum (255x). 
De diverse Overlijdensberichten werden samen ruim 400x keer bezocht. 



Bijlage 10 

Begroting 2023 - VGG

Inkomsten

    

Vrijwillige bijdragen         20,00  

Bijdrage van De Goudse over 2022     7.009,55  

  

Totaal inkomsten   7.029,55

Uitgaven

Bestuurskosten    

  

Vrijwilligersbijdrage bestuursleden       750,00  

Vrijwilligersbijdrage commissieleden       450,00  

Bankkosten       250,00  

Aansprakelijkheidsverzekering       425,00  

Diversen porti e.d.         20,20  

Reiskosten       150,00  

Kosten lezing       125,00  

Diverse uitgaven       600,00  

  

Totaal bestuurskosten       2.770,20 

Sociale commissie    

  

Uitgaven bloemetjesrekening     2.000,00  

Bankkosten         50,00  

  

Totaal Sociale Commissie       2.050,00 

Evenementencommissie    

  

Kosten organisatie uitje       150,00  

  

Totaal Evenementencommissie         150,00 



Glossy    

  

Onkosten voor eigen rekening 10.000,00  

  

Totaal Glossy   
   
10.0000,00 

Totaal Uitgaven   14.970,20



Bijlage 11 

Huishoudelijk reglement  

van: 
Vereniging Gepensioneerden De Goudse 
statutair gevestigd in de gemeente Gouda 
per 3 augustus 2004 

Alle begrippen en termen in dit huishoudelijk reglement hebben dezelfde betekenis als opgenomen in 
de statuten van de Vereniging 

Artikel 1 
Secretariaat 

De secretaris zorgt voor: 
(a) de bewaking van de ledenadministratie;  
(b) de verwelkoming van nieuwe leden; 
(c) de beschikbaarheid van overzichten van kroonjaren en huwelijksjubilea van leden volgens 

artikel 4.1 en artikel 4.2 van de statuten ¹), medio oktober, voorafgaande aan het jaar waarop 
zij betrekking hebben; 

(d) de agenda en de locatie van alle bestuursvergaderingen en algemene vergaderingen; 
(e) de correspondentie van de Vereniging, de notulen van de bestuursvergaderingen, de 

algemene vergaderingen en de archivering van alle te bewaren stukken, ook die nog worden 
bewaard in het archief van De Goudse. 

¹)  zie bijlage 



Artikel 2 
Commissies 

2.1 Het Bestuur is bevoegd onder zijn verantwoordelijkheid bepaalde onderdelen van zijn taak te 
doen uitvoeren door commissies. Deze commissies worden door het Bestuur samengesteld 
en de leden worden benoemd uit de leden van de Vereniging, waaronder bij voorkeur ten 
minste één bestuurslid. De voorzitter van een commissie wordt benoemd door het Bestuur. De 
leden van een commissie verdelen onderling de andere functies. Elke benoeming geldt voor 
drie jaar. Het Bestuur kan te allen tijde een lid van zijn taak ontheffen. Na afloop van deze 
termijn kunnen aftredende commissieleden terstond worden herbenoemd. Bij overlijden of 
tussentijds aftreden van een commissielid neemt een nieuwgekozen commissielid voor de rest 
van de zittingsperiode de plaats in van zijn voorganger. 

2.2 Als vaste commissies fungeren: 
(a) de Evenementencommissie, die zorg draagt voor de organisatie en begeleiding van 

contact- en soosbijeenkomsten, uitstapjes voor de leden volgens artikel 4.1 en artikel 
4.2 van de statuten, etc.; 

(b) de Sociale Commissie, die zorg draagt voor bezoeken aan de leden volgens artikel 
4.1 en artikel 4.2 van de statuten, of anderszins contact onderhoudt (voor zover zij dit 
op prijs stellen) in verband met kroonjaren, huwelijksjubilea, langdurige ziekte, 
overlijden en dergelijke; 

(c) de Commissie Pensioenen en Financiële Zaken, die zorg draagt voor het informeren 
en het ondersteunen van de leden bij op het gebied van pensioenen en/of financiële 
zaken en 

(d) het Webteam, dat samen met medewerkers van De Goudse zorgt voor het publiceren 
van nieuwsberichten en/of documenten op de website van de Vereniging. 

Artikel 3 
Dagelijks Bestuur 

3.1 Indien het Bestuur uit meer dan drie personen bestaat, vormen de voorzitter, de secretaris 
en de penningmeester tezamen het dagelijks bestuur van de Vereniging. Het voltallige 
Bestuur kan zich ook het algemeen bestuur noemen. 

3.2 Door het dagelijks bestuur worden besluiten unaniem genomen. Indien een lid van het 
dagelijks bestuur afwezig is, wordt het voorgenomen besluit op de agenda gezet van de 
eerstvolgende vergadering van het dagelijks bestuur. Indien een lid van het dagelijks bestuur 
over een voorgenomen besluit een afwijkende stem uitbrengt, wordt het voorstel op de 
agenda gezet van de eerstvolgende vergadering van het voltallige bestuur. 

Artikel 4 
Jaarlijkse bijdrage 

Het Bestuur stelt jaarlijks voor het komende verenigingsjaar een budget op. Op basis van het budget, 
de gewenste reserveringen en voorzieningen en de toegezegde bijdrage door derden, waaronder De 
Goudse, aan de Vereniging komt het Bestuur jaarlijks met een voorstel voor een bijdrage van de leden 
volgens artikel 4.1 en artikel 4.2 van de statuten, aan de Vereniging ter verwezenlijking van haar doel. 
Het betreffende voorstel wordt gedaan in de jaarlijkse Algemene Vergadering. De Algemene 
Vergadering stelt het uiteindelijke bedrag van de bijdragen van de leden volgens artikel 4.1 en artikel 
4.2 van de statuten vast.           



Artikel 5 
Onkosten en vergoedingen 

5.1 Reiskosten, die ten behoeve van de Vereniging worden gemaakt, worden vergoed. Hiervoor 
wordt een opgave gedaan aan de penningmeester van de Vereniging op basis van de kosten 
van Openbaar Vervoer of het aantal per auto of motorfiets gereden kilometers. In geval van 
een vergoeding voor gereden kilometers wordt gebruikgemaakt van het door de overheid 
vastgestelde bedrag per kilometer, voor zover dit nog als belastingvrij kan worden beschouwd. 

5.2 Opgaven van gemaakte kosten kunnen zowel schriftelijk als per e-mail worden ingediend. 
5.3 Aan de bestuursleden en de commissieleden wordt jaarlijks een zogenoemde 

vrijwilligersvergoeding uitgekeerd, die nooit meer mag bedragen dan het door de overheid 
vastgestelde belastingvrije bedrag. De hoogte van de bedragen wordt ieder jaar in de 
Algemene Ledenvergadering vastgesteld op basis van een voorstel van het Bestuur. 

Artikel 6 
Betalingslimiet 

Het bedrag bedoeld in artikel 7 lid 18 van de statuten is gesteld op € 2.500,00. Voor hogere bedragen 
is de handtekening van de penningmeester en een ander bestuurslid noodzakelijk. 

Artikel 7 
Privacy 

De ledenadministratie van de Vereniging valt, evenals haar website, onder de Algemene Verordening 
Gegevensbescherming (AVG). 
De persoonsgegevens worden conform de AVG strikt vertrouwelijk in het ledenbestand van de 
Vereniging opgenomen. De gegevens worden alleen verwerkt in verband met het realiseren van de 
doelstellingen van de VGG, zoals vastgelegd in haar statuten. 
De VGG hecht veel waarde aan de bescherming van de persoonsgegevens. Zij heeft haar privacy-
beleid vastgelegd in een aparte Privacyverklaring. 
De Privacyverklaring is, evenals de Statuten en het Huishoudelijk Reglement, opgenomen op de 
website van de Vereniging. 

Artikel 8 
Slotbepaling 

Dit Huishoudelijk Reglement is vastgesteld door de oprichters van de Vereniging in augustus 2004. 
Latere wijzigingen werden goedgekeurd door de Algemene Ledenvergadering en wel: 

- versie 2 in april 2007 (artikel 3 lid 2 toegevoegd); 
- versie 3 in april 2010 (toelating alle pensioengerechtigden op basis van artikel 4.4 van de 

statuten en 
- versie 4 in april 2019 (artikel 7 inzake Privacy toegevoegd. 

Het huidige Huishoudelijk Reglement (versie 5) is goedgekeurd door de Algemene Ledenvergadering 
van 2 mei 2023 en behelst een volledige herschrijving, beschreven in een voorstel aan de Algemene 
Ledenvergadering. 



Bijlage Huishoudelijk Reglement, artikel 4 van de statuten 

Artikel 4  
Lidmaatschap  
4.1 Lid kunnen zijn werknemers die de dienst van De Goudse hebben verlaten: 

(a) wegens een regeling inzake vervroegd uittreden; 
(b) met recht op een direct ingaand ouderdomspensioen; 
(c) wegens volledige arbeidsongeschiktheid. 

 Tevens kunnen Lid zijn de weduwen en weduwnaars van de hiervoor onder sub (a) tot en met 
(c) genoemde personen voor zover en zolang deze weduwen en weduwnaars uit dien hoofde 
recht hebben op een nabestaandenpensioen van de Pensioenuitvoerder. 

4.2 Bovendien kunnen Lid zijn alle weduwen en weduwnaars van werknemers die bij hun 
overlijden in dienst waren van De Goudse, voor zover en zolang deze weduwen en 
weduwnaars uit dien hoofde recht hebben op een nabestaandenpensioen van de 
Pensioenuitvoerder. 

4.3 Een ieder die Lid wenst te worden, meldt zich als zodanig aan bij het Bestuur waarna deze 
over de toelating van de betrokkene zal besluiten. Het lidmaatschap gaat in op de dag 
volgend op die, waarop het Bestuur een positief besluit tot toelating als Lid heeft genomen. 

4.4 Het Bestuur mag ook andere personen dan in lid 1 en 2 genoemd toelaten als Lid, mits deze 
persoon volgens de zienswijze van het Bestuur een (rechts)relatie heeft of had met De 
Goudse en/of de Pensioenuitvoerder. Een dergelijk besluit zal met redenen zijn omkleed. 

Huishoudelijk Reglement - Overzicht van wijzigingen van versie 4 naar versie 5 

Dankzij de wijziging van de statuten, is het ook min of meer noodzakelijk het Huishoudelijk Reglement 
aan te passen.  
Hieronder een overzicht van de voorgestelde wijzigingen. De nieuwe versie 5 wordt voorgelegd aan 
de eerstkomende Algemene Ledenvergadering in 2023.  

In de huidige versie 4 wordt het woord ‘statuten’ door elkaar geschreven met een kleine letter of een 
hoofdletter. In de nieuwe versie van de statuten is door de notaris consequent een kleine letter s 
gebruikt, tenzij aan het begin van een zin. In dit voorstel is deze spelling met een kleine letter integraal 
overgenomen. 

Wijzigingen artikel 1 

Onder (a):  de tekst na ‘ledenadministratie;’ geheel geschrapt 
Onder (e)::  ‘ook nog’ toegevoegd 

Wijzigingen artikel 2 

Onder 2.1 in de derde regel ‘bij voorkeur’ toegevoegd 

Onder 2.2 (a): overbodige spatie na ‘contact’ verwijderd 
Onder 2.2 (b)::  komma ingevoegd in ‘statuten, of’ 
  ‘etc’ gewijzigd in ‘en dergelijke’ 
Nieuw 2.2 (c):  Financiële Zaken en Pensioenen nieuw toegevoegd 
Nieuw 2.2.(d); Webteam nieuw toegevoegd 

Wijzigingen artikel 3 

Onder 3.2.: ‘betreffende’ gewijzigd in ‘over’ 

Wijzigingen artikel 5 

Kop  ‘Onkostenregeling gewijzigd in ‘Onkosten en vergoedingen’ 
Onder 5.1; geheel vernieuwde tekst; OV-kosten en kilometervergoeding in één artikel 
samengebracht 
Onder 5.2: verbeterde tekst in plaats van het oude 5.3 
Onder 5.3: geheel nieuwe tekst over vrijwilligersvergoedingen 

Wijzigingen artikel 6 

In de zin: € 2.500,-- gewijzigd in € 2.500,00 



Wijzigingen artikel 7 

Tweede alinea: ‘ons ledenbestand’ gewijzigd in ‘het ledenbestand van de Vereniging’ 
Derde alinea: koppelteken tussen ‘privacy’ en ‘beleid’ ingevoegd 

Wijzigingen artikel 8 

Gehele tekst: leesbaarder en overzichtelijker gemaakt 
Laatste zin: geheel nieuwe tekst en datum van komende ALV 2 mei 2023 . 

Bijlage 

Kop:  ‘van de’ ingevoegd 
Artikel 4 van de statuten uit versie 4 vervangen door het vernieuwde artikel 4 van de huidige statuten. 


